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Magnetogram ni lektoriran! 
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Moram začeti s tem, da BusinessEurope praznuje 50. obletnico, kar 
seveda pomeni, da je to združenje, ki je nastalo takoj ob nastanku Evropske unije in je v veliki meri utemeljilo 
uspehe v življenju v prvi polovici stoletja ali pa v prvi polovici neke dobe, ko lahko že merimo uspehe. Brez 
uspehov evropskega gospodarstva, danes tudi ne bi bilo uspešne Evropske unije ali pa Evropske unije sploh ne 
bi bilo. Evropska unija je zrasla na t.i. evropskem gospodarskem čudežu in vse politične odločitve, ki so 
nadgrajevale Evropsko unijo so v bistvu rezultat gospodarskih uspehov. V veliki meri bo tako tudi v prihodnje.  
 
To je bila tudi moja tema pogovora s svetom predsednikov BusinessEurope. Na kratko sem predstavil dosežke 
na tem področju v času slovenskega predsedovanja in trende, ki sem jih razbral iz srečevanj ali pa vrhov med 
Evropsko unijo in nekaterimi drugimi celinami ali pa regijami, recimo z Japonsko, Združenimi državami ali 
Latinsko Ameriko. Glede na to, da je Evropska unija prvo gospodarstvo v globalnem svetu, glede na to, da je zelo 
odvisna od globalnih trendov in da jih po drugi strani zelo močno sooblikuje.  
 
Znotraj teh izzivov, ki so pred nami, je seveda ključen izziv prehod na nizko-ogljično ali pa brez-ogljično 
proizvodnjo in transport. Ta prehod v bistvu zasluži ime nove industrijske revolucije. Šlo bo za spremembe, ki ne 
bodo vplivale samo na industrijo, gospodarstvo, ampak tudi na naš način življenja, navade. Ta proces je 
nepovraten. Svet nima drugega izhoda. Od tega, kako bo gospodarstvo odgovorilo na te izzive, bo odvisno ali bo 
to za nas, za Evropsko unijo, za državljanke in državljane držav članic neko breme, strošek, ki bo vplival na 
standard, ali pa bo to nova priložnost, kjer bomo z razvojem novih tehnologij, z izvozom teh tehnologij naredili 
Evropo še bolj uspešno in seveda tudi pomagali k temu, da se odgovori na ključen izziv oziroma na ključno 
nevarnost, ki je danes pred nami in to so klimatske spremembe.  
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